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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  29. 1. 2024 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:41  
Počet přítomných členů ZO:     5                                               Omluveni:  2  
Neomluveni:   0                Hosté:  0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Janu Hodačovou a Radima Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
ZO schválilo program jednání. 
Program jednání:   

1) Zpráva KV   
2) Zpráva FV 
3) Rozpočtové opatření č. 8/2023  
4) Změna odměňování členů zastupitelstva obce 
5) Mimořádná odměna členu obecního zastupitelstva 
6) Operativní roční plán za rok 2023 - vyhodnocení 
7) Operativní roční plán pro rok 2024 
8) Kupní smlouva na pozemek p.č. 92/1 a část pozemku p.č. 1640/2 
9) Kupní smlouva na prodej části pozemku p.č. a to p.p.č. 1993/2 
10) Kupní smlouva na prodej části pozemku p.č. a to p.p.č. 1993/3 
11) Smlouva o poskytnutí dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje 
12) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti – LK_Cetin_ Obec 
13) KVKLI_dodatek č.16 k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih 
14) Připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
15) Katastrální úřad pro Liberecký kraj _revize údajů katastru nemovitostí 
16) Smlouva o výpůjčce části nemovité věci za účelem zřízení veřejného místa zpětného 

odběru odpadních pneumatik 
17) Budoucí kupní smlouva na části pozemků p.č. 93 a p.č. 150/3 stavba Humanizace II. 

Etapa 
18) Nájemní smlouva na p.č. 93 a p.č. 150/3 stavba Humanizace II. Etapa 
19) Termíny konání ZO 
20) Návrhy do Oldřichovské stovky – participativní části rozpočtu 
21) Různé 
22) Závěr                                                                                         
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Hlasování o programu 
jednání Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
Rozprava:  

KV se nesešel. J. Hodačová informovala o proběhlých inventurách a požádala o definování 
lokalit, kde se nachází některé inventarizované položky (např. nádoby na posyp). J. Šťastná 
přislíbila součinnost.  

 
Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
Rozprava: 
FV se nesešel. R. Šarapatka řekl, že do příštího jednání ZO FV připraví střednědobý rozpočtový 
výhled.  
 
Bod 3) Rozpočtové opatření č. 8/2023 
Předkladatel: Jana Šťastná  
 
Důvodová zpráva: 
Na základě usnesení ZO ze dne 18.12.2023 pod č. 153/12/2023 schválila starostka obce 
Oldřichov v Hájích dne 31. 12. 2023 rozpočtové opatření č. 8 ohledně úprav položek rozpočtu, 
a to o dotace Libereckého kraje a příspěvek ZŠ. Rozpočtové příjmy se mění o 33 899,80 Kč na 
27 618 634,80 Kč a rozpočtové výdaje se mění o 33 899,80 Kč na 33 142 785,36 Kč. Financování 
se nemění.  

Rozprava:  

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 1/1/2024  

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2023. Schválené rozpočtové příjmy se mění  
o 33 899,80 Kč na 27 618 634,80 Kč a rozpočtové výdaje se mění o 33 899,80 Kč na 33 142 
785,36 Kč. Financování se nemění. 

Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Bod 4) Změna odměňování členů zastupitelstva obce 
Předkladatel: Jana Šťastná  
 
Důvodová zpráva: 
Na základě novelizace zákona č. 128/2000 Sb., o obcích došlo ke změně odměňování členů 
zastupitelstev s účinností od 1/2024. 

Maximální výše odměny neuvolněného člena zastupitelstva obce se určí jako součin základny 
pro výpočet odměny a koeficientu stanoveného v příloze k tomuto zákonu podle zastávané 
funkce a podle velikostní kategorie obce. 

Pro rok 2024 je základna 42 249,- Kč. 
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Tabulku s koeficienty přikládám přílohou.  

Rozprava:   

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. Před hlasováním všichni přítomní členové ZO 
oznámili, že jsou ve střetu zájmu. 
 

USNESENÍ č. 2/1/2024  

ZO na základě novelizace zákona č. 128/2000 Sb. o obcích projednalo a schvaluje výši odměn 
neuvolněných členů zastupitelstva obce následovně: 
Místostarosta        15 000,- Kč/měsíčně 
Předseda výboru zastupitelstva     3 972,- Kč/měsíčně 
Člen výboru zastupitelstva       3 296,- Kč/měsíčně 
Člen zastupitelstva obce, který není členem žádného výboru 1 986,- Kč/měsíčně 

 
Odměna bude poskytována ode dne 1.2.2024. 
 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) Mimořádná odměna členu zastupitelstva dle §76 zákona 128/2000 o obcích 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Obec jako držitel licence dle energetického zákona má povinnost mít odborného zástupce. 
Jaromír Tichý začátkem roku 2023 zastupoval Obec jako odborný zástupce držitele licence k 
podnikání v energetickém odvětví. Za to mu starostka obce navrhuje mimořádnou odměnu.  

Rozprava:   

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 3/1/2024  

ZO projednalo a schvaluje mimořádnou odměnu Jaromíru Tichému ve výši dvojnásobku 
nejvyšší možné odměny, která mu v průběhu tohoto kalendářního roku náležela za výkon jím 
zastávaných funkcí za měsíc dle Nařízení vlády o odměňování členů zastupitelstva obcí platné 
od 1.1.2024 a to celkově 3972,- Kč za práci odborného zástupce pro držitele licence k 
podnikání v energetickém odvětví pro Obec Oldřichov v Hájích v souladu s energetickým 
zákonem. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Operativní roční plán za rok 2023 - vyhodnocení 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Předkládáme zastupitelům vyhodnocení Operativního ročního plánu za rok 2023.  

Operativní roční plán akcí určených k realizaci na základě možností obce v daném roce 
navazuje na koncepční dokument „Program rozvoje obce Oldřichov v Hájích 2023-2029”.  

Operativní roční plán na rok 2023 schválený ZO Oldřichov v Hájích dne 30.1.2023 
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Příloha č.1 k programu rozvoje obce schváleného ZO Oldřichov v Hájích dne 30.1.2023 

Rozprava:  

J. Vávrová krátce shrnula vyhodnocení Operativního plánu za rok 2023. R. Šarapatka požádal, 
aby napříště k podbarvení textu v tabulce byla použita jiná barva. 

 

USNESENÍ č. 4/1/2024  

ZO bere na vědomí vyhodnocení operativního ročního plánu za rok 2023 bez připomínek. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Operativní roční plán pro rok 2024 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Operativní roční plán akcí určených k realizaci na základě možností obce v daném roce 
navazuje na koncepční dokument „Program rozvoje obce Oldřichov v Hájích 2023-2029”. 
Seznam investičních a neinvestičních akcí může být aktualizován dle aktuální potřeby obce. ZO 
bylo seznámeno s vyhodnocením Operativního ročního plánu na rok 2023. 

Přílohou: Operativní roční plán na rok 2024  

Rozprava:   

J. Vávrová seznámila přítomné se zamýšlenými akcemi a investicemi na roky 2024-2025. 
 

USNESENÍ č. 5/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje operativní roční plán na rok 2024. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) Kupní smlouva na pozemek p.č. 92/1 a část pozemku p.č. 1640/2 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Zastupitelé na prosincovém jednání schválili kupní smlouvu na část pozemku 1640/2 pro další 
etapu realizace dětského hřiště. Dne 10. 1. 2024 byl na Správní radě Ekocentra schválen prodej 
pozemku p.č. 92/1, kde je dle ÚP plánována výstavba ČOV. Z tohoto důvodu byla upravena 
kupní smlouva a doplněna o tento pozemek.   

Rozprava:   

J. Šťastná řekla, že nakonec byla po domluvě na Správní radě Ekocentra smlouva rozdělena na 
dvě, a to na každý pozemek zvlášť. Ještě zadala do nově vznikajícího územního plánu připravit 
plochu, kde by mohlo být parkoviště, které v této lokalitě chybí.   

USNESENÍ č. 6/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje kupní smlouvu na pozemek p.č. 92/1 v k.ú. 
Oldřichov v Hájích s Ekocentrem Oldřichov v Hájích, z.ú., za cenu stanovenou znaleckým 
posudkem, za cenu 47 Kč/m2  

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 9) Kupní smlouva na prodej části pozemku p.č. 1993 a to p.p.č. 1993/2 a st. 600 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě žádosti manželů Bečvářových zastupitelstvo schválilo odprodat jim část pozemku 
p.č. 1993, který užívali. Na základě geometrického zaměření bylo zjištěno, že vlastníci pozemku 
p.č. 688/1 mají část oplocení na pozemku p.č. 1993 a navrhlo se dělení pozemku i v tomto 
místě. Po konzultaci se znalcem předkládám cenu stanovenou formou vyjádření znalce, kdy 
znalec vychází ze stejných podkladů, jako při zpracování znaleckého posudku, ale 
nezpracovává znalecký posudek se všemi náležitosti dle platných předpisů a tím je i tento 
způsob ocenění levnější variantou. Navrhuji pro tyto případy používat typ ocenění viz. příloha.  

Rozprava:  

J. Šťastná vysvětlila, o jaké pozemky se jedná. Návrh byl řádně zveřejněn. Dnes se ještě ladily 
poslední detaily, smlouva bude jen na pana Bečváře. R. Šarapatka se ptal, jestli obec 
nepotřebuje věcné břemeno na vodoměrnou šachtu, která se na tomto pozemku nachází. J. 
Šťastná řekla, že vodoměrná šachta je vlastníka pozemku, obec ji nepotřebuje. J. Šťastná ještě 
informovala o postupu při stanovení ceny pozemku.  

USNESENÍ č. 7/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje kupní smlouvu na pozemky p.č. 1993/2 a st. p.č. 
600 v k.ú. Oldřichov v Hájích ve prospěch kupujícího Ing. Michala Bečváře za cenu stanovenou 
Vyjádřením k obvyklé ceně znalcem Ing. Petrem Parmou ze dne 4.1.2024 ve výši 12.300,-Kč. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) Kupní smlouva na prodej části pozemku p.č. 1993 a to p.p.č. 1993/3 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě žádosti manželů Bečvářových zastupitelstvo schválilo odprodat jim část pozemku 
p.č. 1993, který užívali. Na základě geometrického zaměření bylo zjištěno, že vlastníci pozemku 
p.č. 688/1 mají část oplocení na pozemku p.č. 1993 a navrhlo se dělení pozemku i v tomto 
místě. Po konzultaci se znalcem předkládám cenu stanovenou formou vyjádření znalce, kdy 
znalec vychází ze stejných podkladů, jako při zpracování znaleckého posudku, ale 
nezpracovává znalecký posudek se všemi náležitosti dle platných předpisů a tím je i tento 
způsob ocenění levnější variantou. Navrhuji pro tyto případy používat typ ocenění viz. příloha. 

Rozprava:  

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 8/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje kupní smlouvu na pozemek p.č. 1993/3 v k.ú. 
Oldřichov v Hájích ve prospěch kupujících Eduarda Bílkovského a Petra Sedláček za cenu 
stanovenou Vyjádřením k obvyklé ceně znalcem Ing. Petrem Parmou ze dne 4.1.2024 ve výši 
3.400,-Kč. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 11) Smlouva o poskytnutí dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Obci byla přiznána dotace na mobiliář podél cyklotrasy ve výši 105 000,-. Část mobiliáře byla 
již nakoupena – odpadkové koše, sestavy stolu a lavic a parkové lavičky s opěradlem. Zbývá 
dokoupit 2 stojany na kola.    

Rozprava:  

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
R.Šarapatka se ptal na umístění těchto stojanů 
J.Šťastná odpověděla, že jeden na „Dolní cestě“ (u Hodačových) – styl dle návsi a jeden u 
nového dětského hřiště za Ekocentrem – styl dle hřiště 
R.Šarapatka doporučuje oba dle stylu na návsi 
 

USNESENÍ č. 9/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z Dotačního 
fondu Libereckého kraje č. OLP/25/2024 s Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 
Liberec IV – Perštýn, 460 01. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti – LK_CETIN_Obec 
Předkladatel: Jana Šťastná 
  
Důvodová zpráva: 
V rámci Humanizace II. etapa budou přeložkou vedení ve vlastnictví firmy CETIN dotčeny 
pozemky ve vlastnictví Libereckého kraje, a proto je nezbytné uzavřít tuto smlouvu. 
 
Rozprava:   

J. Šťastná řekla, že došlo ještě k drobným změnám ve smlouvě. J. Duda podotkl, že ty drobné 
úpravy by měly být označeny, aby se daly lehce najít.  

 

USNESENÍ č. 10/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 
služebnosti č.j. OLP/33/2024 s Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, Liberec IV – 
Perštýn, 460 01 a CETIN, a.s., se sídlem Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 13) KVKLI_dodatek č. 16 k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Jako každý rok přišel dodatek k Rámcové smlouvě na nákup knih. Navrhuji na nákup knih 
vyčlenit 6 000,-Kč. 
 
Rozprava:   
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Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 

USNESENÍ č. 11/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření dodatku č. 16 pro rok 2024 k Rámcové 
smlouvě o nákupu a zpracování knih ve výši 6 000,-Kč.  

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 14) Připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 

Dne 11.1.2024 byla obecnímu úřadu doručena Žádost o projednání připojení se 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ spočívající ve vyvěšení Tibetské vlajky na budově 
obecního úřadu po dobu jednoho dne a to 10.3.2024. 

Rozprava: 
Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 12/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“ a vyvěšení tibetské vlajky dne 10.3.2024 na budově obecního úřadu. 

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se:1 (Hodačová) 

 
 
Bod 15) Katastrální úřad pro Liberecký kraj_revize údajů katastru nemovitostí 
Předkladatel: Jana Šťastná 
  
Důvodová zpráva: 
Dne 12.1.2024 obec obdržela žádost od Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj o kontrolu 
pomístních jmen a místních názvů v obci. Podklady předkládám zastupitelům obce k 
případnému doplnění. 
 
Rozprava: 
J. Vávrová probrala s přítomnými místní a pomístní názvy.  
J. Hodačová seznámila přítomné s tím, jak revize katastru probíhá. Jedná se o porovnání 
současného stavu v terénu se stavem evidovaným v katastru. Vyzvala přítomné, aby se 
neobávali, nikdo nedostane žádnou pokutu, ale pokud bude zjištěn nesoulad, bude potřeba 
stavby zlegalizovat. Pracovníci katastrálního úřadu budou majitele nemovitostí kontaktovat 
dopisem, datovou schránkou, možná i telefonicky.  
J. Hodačová a D. Havlíčková nabídly občanům v této věci pomoc. 
R.Šarapatka požádal o zveřejnění této informace v Oldřichovských listech 
 

USNESENÍ č. 13/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje místní názvy a pomístní jména na katastru 
Oldřichov v Hájích, které jsou jako podklad pro revizi údajů v katastru nemovitostí. Seznam 
pomístních jmen a seznam místních názvů jsou přílohou tohoto usnesení. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 16) Smlouva o výpůjčce části nemovité věci za účelem zřízení veřejného místa zpětného 
odběru odpadních pneumatik 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Obec oslovila firmu GREEN Logistics CZ, s.r.o. s žádostí na odběr pneu, aby ušetřila za spalitelný 
odpad. Návrh smlouvy přikládám v příloze.  
Rozprava: 
J. Šťastná řekla, bude možné odkládat ve sběrném místě libovolný počet pneumatik a že 
prověří, jestli se nebude muset změnit odpadová vyhláška.  
 

USNESENÍ č. 14/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o výpůjčce části nemovité věci 
za účelem zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik s firmou GREEN 
Logistics CZ, s.r.o., Osadní 799/26, Holešovice, 170 00 Praha 7. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 17) Budoucí kupní smlouva na části pozemků p.č. 93 a p.č. 150/3 stavba Humanizace II. 
Etapa 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Rozprava: 
J. Šťastná vysvětlila, že kvůli napjatým vztahům mezi společností Suchopýr a Libereckým 
krajem je potřeba, aby do této záležitosti vstoupila Obec i přesto, že se jedná o pozemky pod 
silnicí, nikoli pod naším budoucím chodníkem. M-projekce, respektive její pracovnice, která 
má na starost majetkoprávní záležitosti, smlouvu Suchopýru s LK nezajistila. Vzhledem k blížící 
se stavbě je potřeba urychleně tento problém vyřešit. Proto navrhuje odkup pozemků od 
Suchopýru Obcí.  
 

USNESENÍ č. 15/1/2024  

ZO projednalo a schvaluje uzavření Budoucí kupní smlouvy s firmou Suchopýr z.ú., se sídlem 
č.p. 299, 463 31 Oldřichov v Hájích na části pozemků p. č. 93 a p. č. 150/3 pro stavbu 
Humanizace II. Etapa, za cenu stanovenou dle znaleckého posudku po dokončení stavby.  

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se:0 

 
 

Bod 18) Nájemní smlouva na p.č. 93 a p.č. 150/3 stavba Humanizace II. Etapa 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Ze stejného důvodu je potřeba uzavřít se Suchopýrem nájemní smlouvu na dotčené pozemky. 
 
Rozprava: 
Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 
 

USNESENÍ č. 16/1/2024  
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ZO projednalo a schvaluje uzavření Nájemní smlouvy se Suchopýrem z.ú. se sídlem č. p 299, 
463 31 Oldřichov v Hájích na p.č. 93 a p.č. 150/3 pro stavbu Humanizace II. Etapa za cenu 
1000,- Kč za každý započatý rok. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se:0 

 
Bod 19) Termíny konání veřejných zasedání ZO 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
ZO se veřejně schází 1 x za měsíc, převážně každé poslední pondělí v měsíci. 
Aby si občané i zastupitelé mohli přizpůsobit svůj čas k účasti na jednání, bylo domluveno 
stanovení termínů konání zastupitelstev na každý půl rok dopředu. 
 
Rozprava: 
Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 17/1/2024  

ZO projednalo a schvaluje navržené termíny konání veřejných zastupitelstev obce, a to do září 
2024 následovně: 
19.2.  
25.3.  
29.4. 
27.5. 
24.6. 
26.8. 
30.9. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 20) Návrhy do Oldřichovské stovky – participativní části rozpočtu 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích vyčlenila ve svém rozpočtu částku 100 000,- Kč na realizaci návrhů od 
občanů obce. Do 15.1.2024 byly na OÚ doručeny níže uvedené návrhy. Po schválení ZO budou 
návrhy zveřejněny a předloženy občanům obce k hlasování. 
 
Rozprava: 
Po krátké diskusi byly vyloučeny ze seznamu dva návrhy, jejichž odhadovaná cena převyšovala 
100 tisíc Kč a v případě cykloboxu na nádraží se tato věc řeší se Správou železnic pronájmem 
bývalé pokladny 
 

USNESENÍ č. 18/1/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje níže uvedené návrhy občanů v rámci participativní 
části rozpočtu a souhlasí se zveřejněním a předložením k hlasování občanů. 
 

Co Odhad ceny 

Stojany s pytlíky na psí výkaly Cca 2000/kus 

Opravit, případně doplnit vývěsky v obci 30 000,- 
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Rozcestníky, ukazatele směru v obci 15 000,- 

Workoutové prvky na posilování a cvičení (ke hřišti Na Pilách) 70 000,- + 
doprava+instalace 

Knihobudka 15 000,- 

Renovace křížku u sokolovny 50 000,- 

Doplnit dětská hřiště o herní prvky pro děti 7+ (šplhání, hrazdy apod) 60 000,- 

Nové volejbalové hřiště (nový povrch) 100 000,- 

Lávka pro pěší přes Jeřici – projektová dokumentace 100 000,- 

Stůl na teqball (stolní nohejbal – kombinuje prvky ping pongu a 
nohejbalu) 

85 000+ 
doprava+instalace 

Cvičící posilovací stroje na louku u oú Cca 30 000,-/kus 

Dřevěná zvonička na náves 20 000,- 

Projektová dokumentace na úpravu křižovatky (sjezdu k bývalé školce) 100 000,- 

Kluziště na návsi  20 000,- (nějaká 
varianta vytvořená 
svépomocí) 

Druhé hřiště 100 000,- 

 
 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 21) různé 
 
a) Žádost D. Bekeše, nájemce bytu v čp. 229, že na vlastní náklady zateplí komory náležející 
k bytové jednotce 
Předkladatel: Jana Šťastná 

 
J. Šťastná informovala o jednání s D. Bekešem, s advokátkou a s informací od J. Tichého, že 
projektant takové zateplení komor nedoporučil, protože hrozí zahnívání konstrukce střechy. 
Není zde vyřešeno odvětrání střešní konstrukce. Po krátké diskusi dohoda, že tuto záležitost 
bude potřeba ještě konzultovat s odborníkem. 

 
b) Oprava prostor restaurace Beseda 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
J. Šťastná seznámila přítomné s tím, že v prostoru restaurace probíhají stavební práce, které 
byly vynuceny velmi špatným stavem tohoto prostoru. Původně bylo v plánu v restauraci jen 
vymalovat, ale ve chvíli, kdy I. Rajn sundal rákos ze stropu, aby mohl nacenit práce, byly 
zjištěny zásadní problémy s elektroinstalací, plísní apod. Revizní technik odmítl dát na tento 
stav elektrorevizi. Prostor je opravdu v hrozném stavu a J. Šťastná již o situaci emailem 
informovala zastupitele a žádala je o vyjádření, jak má dál postupovat. V tuto chvíli žádá o 
výjimku z obecní směrnice k zadávání VZMR, aby mohla být oprava prostoru restaurace 
dokončena, cenově se práce přiblížily z 500 tisícům. 
J. Drbohlav okomentoval stav elektroinstalace. 
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USNESENÍ č. 19/1/2024  

ZO projednalo a schvaluje výjimku z obecní směrnice k zadávání VZMR za účelem dokončení 
opravy prostoru restaurace Beseda. 

5 0 0 

 
c) pořízení sypače a sněhové radlice 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
J. Šťastná informovala o problémech se zimní údržbou: je poměrně často ledovka a je potřeba 
vyřešit sypání. Pan Urban nabízel Obci sypání, ale samozřejmě chce, aby se mu technika 
zaplatila. Do výběrového řízení na zimní údržbu se nikdo nepřihlásil, proto Obec pana Urbana 
zasmluvnila na jeden rok. J. Šťastná zjišťovala v Alfavarii, jaké jsou možnosti vybavit City 
Ranger násypkou. Násypka stojí 242 tisíc, radlice cca 100 tisíc. 
Dále J. Šťastná vyzvala zastupitele, aby se zamysleli nad vhodným nakladačem, který Obec 
potřebuje do panelárny na přehazování štěpky a bioodpadu. Obec je závislá na technice pana 
Rajna a veškerou manipulaci s materiálem platí. 
 

USNESENÍ č. 20/1/2024  

ZO projednalo a schvaluje pořízení sypače vozovek a sněhovou radlici na vozidlo City Ranger. 

5 0 0 

 
Diskuse a závěr: 
 

• J. Šťastná dále informovala o záměru zvýšit cenu za přistavení a odvoz kontejneru 
vozidlem Gazela a to na 1000 Kč. J.Duda a R.Šarapatka navrhují omezení této služby na 
záležitosti spojené s odpady občanů a chalupářů obce OvH. Jiné případy lze řešit pouze 
po individuálním zvážení starostky. 

• Dále informovala o schůzce s projektantem ČOV a stavu ČOV u Besedy, která je 20 let 
nezkolaudována a poruchová. 

• Dále je potřeba začít řešit propadající se cyklostezku a nebezpečný sjezd ke školce. 

• Upozornila také občany na množící se krádeže v Mníšku a případ ukradených 
plynových lahví od obchodu. 

• K. Podlipná se ptala, zda už jsou vyměněné všechny popelnice. FCC by je mělo vyměnit 
do půlky února. 

• K. Podlipná ještě upozornila na vytékající vodu na silnici na Filipce naproti čp 336 (od 
zbořeného domu). 

 
 
 
 
Zapsala:    J. Vávrová    …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: J. Hodačová      …………………..…….…….. 

R. Šarapatka  ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 


